
Protokół Nr VIII / 2015 

z VIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 23 czerwca 2015 r. 
 

 

VIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 

w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 

Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 19 radnych na 19, co stanowi kworum, wobec 

powyŜszego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 

Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu). 

 

 

Ad. 2. 

 Ustalenie porządku obrad. 
 

Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. 

Przewodniczący Rady odczytał prządek obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównowaŜonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego”.  

4. Podjęcie uchwały Statut Powiatu Łańcuckiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Powiatowego Zespołu Ognisk Pracy 

Pozaszkolnej w Łańcucie.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/306/2014 z dnia 

30 października 2014 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w roku 2015.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pozakonkursowego 

Aktywizacja osób powyŜej 29 r. Ŝ. pozostających bez pracy w powiecie łańcuckim 

(I) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach RPO 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „Podkarpacki System 

Informatyzacji Przestrzennej” (PISP).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu 

się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 

ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 

Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2014 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu powiatu na rok 2015.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 

13. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 

z poprzedniej sesji.  

14. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
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15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

16. Sprawy róŜne.  

17. Zakończenie. 

 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku posiedzenia na sesji Rady Powiatu 

zaprezentowali się zawodnicy z Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego 

,,Zieloni”  Łańcut wraz z trenerem Adamem Bieleckim.  

Profesor Adam Bielecki poinformował, Ŝe w dniach 20 – 24 maja 2015 r. na 

Mistrzostwach Świata w Sundsvall w Szwecji zawodnicy klubu sportowego odnieśli 
historyczny sukces. Reprezentanci Powiatu Łańcuckiego zdobyli 4 medale.  

Marta Sroczyk zdobyła złoty medal (Mistrzostwo Świata) w grupie 

wiekowej  juniorek do lat 23 w kategorii wagowej do 52 kg. Wynikiem 

107,5 kg ustanowiła trzy rekordy Polski; do lat 20, 23 i seniorek. 

Monika Sroczyk zdobyła brązowy medal w grupie wiekowej juniorek do lat 23 

w kategorii wagowej do 57 kg wynikiem 100 kg.  

Michał Kojder wywalczył srebrny medal w grupie wiekowej juniorów do lat 

18 w kategorii wagowej do 83 kg. Wynikiem 195 kg poprawił o 10 kg swój rekord 

Ŝyciowy. 

Paweł Porębny zdobył swój drugi brązowy medal na Mistrzostwach Świata w grupie 

wiekowej do lat 18 w kategorii wagowej do 59 kg. Wynikiem 115 kg. Powtórzył 

osiągnięcie z ubiegłego roku z Mistrzostw Świata w Rodby – Dania. 

Andrzej Paszko startując w wadze do 66 kg w grupie wiekowej juniorów do lat 

23 powtórzył sukces z ubiegłego roku z Mistrzostw Świata w Rodby – Dania. 

Ostatecznie ukończył swój występ na czwartym miejscu z wynikiem 180 kg. 

 

Medaliści wraz z trenerem zostali uhonorowani na sesji Rady Powiatu oraz 

odebrali podziękowania od Starosty Adam Krzysztonia, Zarządu Powiatu 

i Przewodniczącego Rady Powiatu.  

W imieniu zawodników i Zarządu klubu za okazaną pomoc, 

zrozumienie i wsparcie finansowe (sponsoring) wyjazdu na Mistrzostwa Świata 

profesor Adam Bielecki złoŜył serdecznie podziękowania Zarządowi i Radzie Powiatu 

Łańcuckiego. Trenerami zawodników są Adam i Grzegorz Bielecki. 

 

 

Ad. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównowaŜonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego”. 
 

 

Damian Szubart Naczelnik Wydziału Komunikacji dokonał wprowadzenia do 

powyŜszego punktu (prezentacja w załączeniu do protokołu).  

Głosów w dyskusji nie było.  

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych, przy 1głosie 

wstrzymującym (stan radnych wynosi 18 osób). Na podstawie wyników głosowania 

Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII / 54 / 2015 Rady Powiatu 

Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównowaŜonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego” została podjęta (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały Statut Powiatu Łańcuckiego. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Kochman Sekretarz Powiatu. 

Tekst statutu został przygotowany przez Komisję ds. Statutu Powiatu Łańcuckiego. 

Wprowadzone zmiany zostały ujęte w uzasadnieniu do projektu uchwały. Nad 

projektem statutu pracowała takŜe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa 

Publicznego, która wniosła poprawki do projektu statutu.  

 

Radna Monika Roman zaapelowała, aby do statutu dodać pkt 7 w § 17 ust. 1 

o treści „Publiczność moŜe zostać dopuszczona do głosu po wyczerpaniu dyskusji 

przez radnych”. Stwierdziła, Ŝe jest to bardzo waŜna sprawa, aby mieszkańcy powiatu 

mogli wypowiedzieć się na sesji i aby byli z godnością potraktowani. W tej sprawie 

radna Roman złoŜyła pismo na ręce Przewodniczącego Rady (pismo w załączeniu do 

protokołu) oraz przekazała, Ŝe jest to teŜ wniosek Komisji Bezpieczeństwa.  

Przewodniczący Rady potwierdził, Ŝe do tej pory nie było problemu 

z udzielaniem głosu dla osób przebywających na sesji Rady Powiatu. JeŜeli chodzi 

o szacunek i godność to raczej było odwrotnie, często publiczność przebywająca na 

sesji naduŜywała gościnności. 

Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe na Komisji 

Bezpieczeństwa równieŜ złoŜyła kilka poprawek do projektu statutu i zwróciła się 
z prośbą o przegłosowanie ich na sesji. 

W § 17 w ust. 2 dodać zapis „oraz na stronie internetowej Starostwa”, 

W § 19 ust. 1 dodać „i rejestruje”.  

W § 19 ust. 8 dodać „i pisemnie jest udzielana odpowiedź bezpośrednio 

wnioskodawcy w terminie 14 dni”. 

W § 27 w ust. 5 słowo „organów” zastąpić „Rady i Zarządu”. 

Radca prawny Marcin Mazur wyjaśnił, Ŝe słowo „organy” jest to pojęcie 

ustawowe. 

 

Natomiast radny Marian Kurek zwrócił się z zapytaniem dlaczego został 

wykreślony zapis odnośnie inicjatywy obywatelskiej dotyczący tego, Ŝe z projektem 

uchwały moŜe wystąpić grupa 250 mieszkańców. 

W tej sprawie wyjaśnień udzielił Marcin Mazur radca prawny. Poinformował, 

Ŝe przepis ten był przepisem martwym, a w związku z prowadzonym w Starostwie 
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auditem ISO radcowie prawni sugerowali usunięcie tego zapisu. Mając na uwadze 

powyŜsze Komisja Statutowa doszła do wniosku, aby wykreślić ten zapis. Dodał, Ŝe 

chcąc zapis utrzymać naleŜałoby wprowadzić przepisy dokładnie precyzujące tryb 

wnoszenia tej inicjatywy, w szczególności tryb dotyczący zbierania i weryfikowania 

podpisów. Natomiast problem związany jest z ustawą o ochronie danych osobowych. 

W trakcie audytu sugerowano, Ŝe przepis ten wymaga duŜego doprecyzowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu wypowiadając w tym temacie stwierdził, Ŝe 

wniosek podpisany przez grupę mieszkańców z ich inicjatywy zawsze będzie 

rozpatrzony na zarządzie, czy na komisjach.  

Pan Sekretarz w tym temacie poinformował, Ŝe za dwa lata ma w ogóle zniknąć 
z ustawodawstwa obowiązek meldunkowy, jak teŜ często mylone są kwestie 

zamieszkania z zameldowaniem.  

 

Następnie Przewodniczący Rady mając na uwadze zgłoszone wnioski do 

projektu statutu Powiatu Łańcuckiego poddał je pod głosowanie. W pierwszej 

kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosownie poprawki zgłoszone przez 

komisje.  

 

Pierwsza poprawka w § 17 ust. 1 dodać pkt 7 „Publiczność moŜe zostać dopuszczona 

do głosu po wyczerpaniu dyskusji przez radnych”. Za poprawką głosowało 

17 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. Poprawka została przyjęta. 

Druga poprawka w § 19 ust. 8 dodać „i pisemnie jest udzielana odpowiedź 

bezpośrednio wnioskodawcy w terminie 14 dni”. Za poprawką głosowało 

18 radnych, 1 głos był wstrzymujący. Poprawka została przyjęta. 

Trzecia poprawka, aby w § 27 w ust. 5 słowo „organów” zstąpić „Rady i Zarządu”. 

Za poprawką głosowało 10 radnych, przy 5 głosach przeciw i 3 głosach 

wstrzymujący się. Poprawka została przyjęta. 

Czwarta poprawka, aby w § 17 w ust. 2 dodać zapis „oraz na stronie internetowej 

Starostwa”. Za poprawką głosowało 18 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Poprawka została przyjęta. 

Pan Sekretarz dodał, Ŝe w § 12 w ust. 2 wkradła się literówka i porosił o jej 

uwzględnienie i dopisanie na końcu zdania „pkt 2”. 

 

Natomiast nad poprawką, aby w § 19 ust. 1 dodać słowo „i rejestruje” 

zgłoszoną przez Wiceprzewodniczącą Agnieszkę Rzepkę rozwinęła się dyskusja.  

 

W tej sprawie wypowiadał się radny Tadeusz Gwizdak, który zwrócił uwagę, Ŝe 

§ 70 pkt 5 mówi o jawności dokumentów. Stwierdził, Ŝe niektóre tylko z tych pozycji 

umieszczane są na BIP. Nie jest umieszczany na BIP rejestr wniosków i opinii 

komisji. Mając na uwadze powyŜsze zawnioskował, aby wymienione dokumenty, 

które podlegają udostępnieniu były umieszczane na stronie BIP Starostwa.  

 

Radca prawny stwierdził, Ŝe rozumie intencję wniosku Radnego, ale z kilku 

powodów nie jest za tym, aby wprowadzać taki zapis do statutu. Wyjaśnił, Ŝe zdarza 

się tak, Ŝe wnioski radnych zawierają np. dane osobowe, które podlegają ochronie. Na 
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komisjach natomiast rozpatrywane są skargi. Zwróci się do radnych o rozwagę w tym 

zakresie.  

W związku z powyŜszym radny Gwizdak zmienił swój wniosek, aby na stronie 

BIP umieścić rejestr wniosków komisji, bez rejestru interpelacji i wniosków radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe odnosi wraŜenie, Ŝe punkt ten powinien 

być zdjęty z porządku sesji i oddalony do komisji. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, Ŝe wszystkie wnioski komisji są przekazywane na 

posiedzenia Zarządu Powiatu. Na Zarządzie są one analizowane i w miarę moŜliwości 

realizowane, nie wszystkie od razu moŜna zrealizować. Natomiast protokoły Zarządu 

są publikowane na BIP i stwierdził, Ŝe zapisy te moŜna uwidocznić w protokołach 

Zarządu.  

Radny Marian Kurek stwierdził, Ŝe projekt statutu nie był opiniowany przez 

wszystkie komisje. W związku z tym zawnioskował, aby punkt cofnąć pod obrady 

komisji.  

Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, Ŝe choć statut nie był na 

wszystkich komisach to on zapoznał się z jego treścią. Poprawki do statutu zostały 

przegłosowane i stwierdził, Ŝe jest przeciwny przekładaniu tego tematu. Tym bardziej, 

Ŝe nie ma kontrowersji, a radni, którzy zapoznali się ze statutem mieli moŜliwość 
wniesienia poprawek do statutu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Marian Kurka jako dalej idący. Za zdjęciem punktu z porządku obrad w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Łańcuckiego głosowało 6 radnych, przeciw 8, wstrzymało 

się 3 radnych.  

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  

 

Po przerwie głos zabrał radny Jacek Szubart, członek Komisji Statutowej 

i stwierdził, Ŝe została wybrana Komisja Statutowa, której zostały powierzone prace 

nad statutem. Do czasu podjęcia prac przez komisję statutową nie wpłynęły Ŝadne 

wnioski, ani sugestie radnych. Nikt nie składał Ŝadnych zastrzeŜeń do statutu. 

Dyskusja, która narodziła się na sesji zadaniem Radnego jest zadziwiająca. 

Procedowanie i ustalanie aktów prawnych powinno odbyć się duŜo wcześniej, a nie 

dopiero podczas sesji Rady Powiatu, gdzie podejmowana jest uchwała. Stwierdził, Ŝe 

przyjęto wnioski do statutu, a przynajmniej jeden z nich zmienił treść samej ustawy, 

dlatego nie powinno się tego stosować. Nie powinno się teŜ głosować i dodawać na 

szybko poprawek do statutu. NaleŜałoby czasami posłuchać praktyków, statut 

powinien zostać uchwalony taki jaki został przedstawiony przez Komisję Statutową. 
Radny odradzał zmiany idące w tym kierunku, Ŝe naleŜy wszystko udostępniać i 

upubliczniać na BIP. Aby nie doszło do takiej sytuacji, Ŝe kaŜdy dokument trzeba 

będzie analizować pod kątem ochrony danych osobowych. Przepisy te są bardzo 

rygorystyczne. Zaapelował o rozwagę poniewaŜ za naruszenie danych osobowych 

mogą być kary pozbawienia wolności. Jako członek Komisji Statutowej stwierdził, Ŝe 

statut został przeanalizowany przez Komisję Statutową, który był z błędami, wiele 

rzeczy nie było wprowadzonych. Dodał, Ŝe Komisja Statutowa nie musi kończyć 
swojej działalności, jeŜeli będą jakieś poprawki zawsze moŜna do tematu wrócić.  
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Wypowiedź przedmówcy poparł pan Przewodniczący Rady oraz pan Sekretarz, 

który dodał, Ŝe w porozumieniu z radnym Tadeuszem Gwizdakiem rejestr wniosków 

i opinii komisji Rady Powiatu będzie umieszczany na BIP, bez wprowadzenia tych 

zapisów do statutu.  

 

Mając na uwadze powyŜsze wyjaśnienia Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie wraz z naniesionymi poprawkami. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 17 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. Na podstawie 

wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 

Nr VIII / 55 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie Statutu Powiatu 

Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Powiatowego Zespołu Ognisk Pracy 

Pozaszkolnej w Łańcucie. 
 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych.  

Poinformowała, iŜ w związku z uchwałą Nr VI/41/2015 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 24 kwietnia 2015 r. został określony zamiar likwidacji i wszczęto 

procedurę administracyjną w zakresie likwidacji PZOPP w Łańcucie. Podkarpacki 

Kurator Oświaty wyraził pozytywną opinię w sprawie likwidacji PZOPP w Łańcucie. 

PowyŜszy projekt uchwały jest aktem prawnym skutkującym likwidacją placówki 

oświatowej – Powiatowego Zespołu Ognisk Pracy Pozaszkolnej w Łańcucie. Sam 

proces likwidacji placówki nie likwiduje form działalności np. zespół taneczny Gracja, 

powiatowy koordynator sportu, czy zajęcia z uczniami będą zachowane, ale juŜ bez 

rozbudowanej struktury organizacyjnej. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Marian Kurek poinformował, Ŝe komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. Zwrócił się z prośbą o podjęcie 

tej uchwały. Stwierdził, Ŝe duŜych strat w wyniku likwidacji nie będzie, niektóre 

formy zmienią merytoryczność, a niektóre zajęcia będzie moŜna dalej kontynuować 
w szkołach powiatowych. Natomiast oszczędności finansowe mogą być dość znaczne. 

Radna Anna Bis zwróciła się z zapytaniem jaka będzie konkretna kwota 

oszczędności z tytułu likwidacji tej placówki.  

Radny Paweł Skoczowski zapytał, czy likwidacja placówki pociąga za sobą 
zmiany kadrowe.  

Marek Uberman Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, Ŝe na Komisji Edukacji 

zostało juŜ to wszystko wyjaśnione i powiedziane. Odpowiedzi udzielały pani Gruca i 

pani Sokołowska.  

 

Pani Naczelnik udzieliła odpowiedzi radnemu Skoczowskiemu 

i poinformowała, Ŝe jeŜeli chodzi o etaty nauczycielskie w niektórych przypadkach 

poczyniono rozmowy z wójtami gmin celem przydzielenia dodatkowych godzin dla 

nauczycieli w gminach. Ponadto niektóre osoby mają drugie dodatkowe zatrudnienie 
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w innych miejscach pracy. Z wyjątkiem pani Dyrektor, która najwięcej traci i jest 

najbardziej rozgoryczona. Etaty administracyjne zostały równieŜ polubownie 

rozwiązane, są osoby przechodzące na świadczenie przedemerytalne.  

Pani Gruca dodała, Ŝe jeŜeli chodzi o sprawy finansowe to budŜet palcówki 

wynosił około 500 – 600 tys. zł. Po likwidacji rewelacyjnych oszczędności nie będzie, 

poniewaŜ część zajęć dalej będzie funkcjonować. Natomiast naleŜy podkreślić, Ŝe 

forma która dotychczas funkcjonowała w placówkach jest przestarzała i nie przystaje 

do dzisiejszej rzeczywistości.  

Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przekazał, Ŝe Zarząd Powiatu i Wydział 

Edukacji wraz z panią Naczelnik Krystyną Grucą dołoŜył wszelkich starań do tego, 

Ŝeby osoby, które mogły stracić pracę z powodu likwidacji placówki mogły pracować 
w innym miejscu. Oszczędności wynikające z likwidacji oscylują w kwocie rzędu 200 

– 300 tys. dlatego, Ŝe dalej pozostaną zespoły, które trzeba będzie finansować. 
Podziękował za pracę Powiatowemu Zespołowi Ognisk Pracy Pozaszkolnej 

w Łańcucie, dzięki której zostało wyłonionych wiele talentów, jednak obecnie forma 

placówki straciła na swojej świetności.  

Pani Naczelnik Gruca zwróciła się z prośbą, aby część pieniędzy z tego tytułu 

przeznaczyć na remont I LO w Łańcucie, poniewaŜ szkoła ta wygląda najgorzej.  

Radny Marian Kurek równieŜ zwrócił się z prośbą, aby za zaoszczędzone 

pieniądze z tego tytułu coś zrobić dla szkół powiatowych. Zwrócił się teŜ z prośbą do 

Skarbnika, aby budŜet dotyczący zespołu Gracja był ustalony z góry na cały rok.  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciw nie 

było, 5 wstrzymało się od głosu (stan radnych wynosi 19 osób). Na podstawie 

wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 

Nr VIII / 56 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie likwidacji Powiatowego 

Zespołu Ognisk Pracy Pozaszkolnej w Łańcucie została podjęta (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/306/2014 z dnia 

30 października 2014 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w roku 2015.  

 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Krystyna Gruca Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych. 

Poinformowała, Ŝe uchwała ma charakter porządkujący, a zmiana związana jest 

z powstaniem dwóch nowych aptek w miejscowości Rakszawa i Markowa oraz w 

związku ze zmianą właściciela apteki Melisa i godziny pracy tej apteki.  

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej.  
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał 

go pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na 

podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 
Nr VIII / 57 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLVI/306/2014 z dnia 30 października 2014 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w roku 2015 została 

podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu 

pozakonkursowego Aktywizacja osób powyŜej 29 r. Ŝ. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach RPO Wojewdztwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor PUP 

w Łańcucie. Poinformował, Ŝe Powiatowy Urząd Pracy w Łańcucie otrzymał środki 

finansowe w wysokości 1 756 500 zł na finansowanie programów rynku pracy 

w ramach RPO Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 

współfinansowanego z EFS w związku z rozpoczęciem nowego okresu 

programowania. Projekt dotyczy łagodzenia skutków bezrobocia dla osób 

bezrobotnych powyŜej 29 roku Ŝycia. Uchwała nie pociąga środków finansowych 

powiatu.  

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał 

go pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na 

podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 

Nr VIII / 58 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zatwierdzenia realizacji 

projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób powyŜej 29 r. Ŝ. pozostających bez 

pracy w powiecie łańcuckim współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach RPO Województwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 

została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „Podkarpacki System 

Informatyzacji Przestrzennej” (PISP). 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Bogdan DroŜdŜ Naczelnik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami w Łańcucie. Poinformował, Ŝe w związku 

z tym, iŜ ustawa Prawo geodezyjne i kartograficzne nakłada na starostów 

wykonujących zadania z zakresu administracji rządowej m. in. obowiązek 
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prowadzenia w systemie teleinformatycznym baz danych, tj: ewidencji gruntów 

i budynków (EGB), geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu (GESUT), bazy 

obiektów topograficznych (BDOT-500). Biorąc pod uwagę fakt, iŜ ustawowe terminy 

na budowę w/w baz upływają na koniec 2016 r. koniecznym jest podjęcie 

intensywnych działań  zmierzających do spełnienia tego obowiązku. Wydział Geodezji 

planuje realizację pełnego zakresu rzeczowego w ramach projektu PSIP. Przewidziany 

koszt to około 8 810 000 zł, z czego wkład powiatu wynosi1 321 500 zł. 

Wykonanie zadań publicznych moŜe być realizowane w drodze porozumienia 

pomiędzy Liderem a Partnerami. W nowej perspektywie finansowej na lata 2014-2020 

istnieje moŜliwość uzyskania dofinansowania ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego. 

 

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 

stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII / 59 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 

przystąpienia do projektu „Podkarpacki System Informatyzacji Przestrzennej” (PISP). 

została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji 

o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których 
mowa w art. 226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 

w Łańcucie. Poinformował, Ŝe zgodnie z ustawą o rachunkowości zakres i formę 
informacji, o których mowa w ust. 1, m.in. określenie informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 
spoczywa na Radzie Powiatu. PowyŜszy projekt uchwały jest zmieniany w związku ze 

zmianą przepisów.  

 

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na 

podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 
Nr VIII / 60 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 
o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych została podjęta (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 

Powiatu Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2014 r. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 

w Łańcucie. Poinformował, Ŝe powyŜszą uchwałą zatwierdzany jest bilans 

skonsolidowany Powiatu Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2014 r.  

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 19 radnych jednogłośnie. Na 

podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe Uchwała 
Nr VIII / 61 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zatwierdzenia 

skonsolidowanego bilansu Powiatu Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2014 r. została 

podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu powiatu na rok 2015. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 

w Łańcucie. W projekcie uchwały zmienia się dochody i wydatki na kwotę 99 259 zł.  

Radny Marian Kurek stwierdził, Ŝe lekką ręką wydawane są pieniądze na DPS, 

natomiast na remont szkoły nie ma środków. 

Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 

stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII / 62 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 

zmiany budŜetu powiatu na rok 2015 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 

w Łańcucie. 
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Odnośnie powyŜszego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyŜszy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 

stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII / 63 / 2015 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta 

(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 13. 

Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 

Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 
 

 

Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złoŜył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 

uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 

 

Ad. 14. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 

 

W punkcie tym głos zabierali: 

 

Radny Marian Kurek zawnioskował, aby przyznać nagrodę pienięŜną dla Jana 

Jabłońskiego i uhonorować go na sesji Rady Powiatu za 15 lat działalności i pełnienie 

funkcji koordynatora sportu informując, Ŝe jest to wniosek Komisji Edukacji. 

 

Radny Jan Kilian zgłosił problem w miejscowości Husów odnośnie braku 

lekarza rodzinnego z prośbą o interwencję w tej sprawie. Zwrócił teŜ uwagę na stan 

dróg w gminie Markowa (droga przez Husów w stronę Tarnawki). Zaprosił teŜ 
wszystkich radnych na dzień otwarty do Skansenu w Markowej w dniu 5 lica br.  

 

Radny Jan Magoń zawnioskował, aby uchwałę zmiany w budŜecie (rozliczenia 

finansowe w formie tabelarycznym) przesyłać radnym w formie excel.  

Przewodniczący stwierdził, Ŝe informatycy rozeznają temat.  

 

Radny Jacek Szubart ponowił pytanie, kiedy zostanie zaktualizowana strona 

internetowa powiatu. Ponadto zawnioskował, aby na stronie internetowej powiatu 

umieścić nazwy obwodów łowieckich okręgu rzeszowskiego.  
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Radna Monika Roman zwróciła się z prośbą, aby na stronie internetowej 

powiatu ponowić informację dotyczącą działalności Rzecznika Praw Konsumentów 

(gdzie, kiedy i w jakich godzinach świadczy pomoc dla mieszkańców).  

 

Pan Starosta zwrócił się z prośbą do radnych o przesłanie pocztą elektroniczną 
sugestii, spostrzeŜeń dotyczących niedociągnięć na stronie internetowej powiatu. 

Odnośnie nowej strony internetowej przekazał, Ŝe przedłuŜa się decyzja 

w Ministerstwie Cyfryzacji odnośnie dofinansowania strony powiatowej. Starostwo 

czeka na ogłoszenie tego projektu, dzięki któremu strona byłaby bardziej nowoczesna 

z dostosowaniem dla osób niepełnosprawnych i niedosłyszących.  

W tej sprawie dodatkowych i szczegółowych informacji udzieliła pani Barbara 

Pilawa – Kraus Wicestarosta.  

 

Radny Jakub Reizer w imieniu mieszkańców Kosiny wyraził słowa 

podziękowania na ręce pana Starosty za wyremontowanie drogi w miejscowości 

Kosina oraz zaapelował, aby pójść za ciosem i pomyśleć o chodniku przy tej drodze.  

 

Pan Starosta zaprosił wszystkich radnych na spotkania, które odbędą się 3 i 15 

lipca br. odnośnie opracowania Programu Rozwoju Powiatu Łańcuckiego do 2020 

roku i Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2015 – 

2020.  

 

 

Ad. 15. 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni w wyniku głosowania przyjęli protokół z sesji Nr VII / 2015 z  dnia 

28 maja 2015 r. nie zgłaszając uwag, ani propozycji zmian.  

 

 

Ad. 16.  
 Sprawy róŜne. 
  

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe został przyjęty nowy statut Powiatu 

Łańcuckiego i w związku z tym naleŜałoby wprowadzać nowe zwyczaje. Stwierdził, 

Ŝe Przewodniczący Komisji powinni tak dobierać tematykę komisji, aby sesje 

przebiegały sprawnie. Na sesję powinno się przychodzić z wypracowaną opinią oraz 

wypracowanym zdaniem i stanowiskiem.  

 

 

Ad. 17. 
 Zakończenie 
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Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady VIII sesji Rady Powiatu 

Łańcuckiego.  

 

Sesja trwała od godz. 12
00

 do godz. 14
15

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 

                          Rady Powiatu Łańcuckiego 

  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


